
w.. u,·vatalaQr:;;,iággy1.11es n

\l\ ,'\0'3~ 

É.rkezett 2018 AUG 1 4,

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László 
az Országgyűlés elnöke részére Írásbeli kérdés 

Helyben 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Dr. Kásler Miklós emberi erőforrások minisztériumot vezető Miniszter Úrhoz

,, Volt-e tudomása miniszter úrnak arról, hogy olyan visszaélések történtek az 
egészségügyben, amelyekró1 Domokos László beszél?" 

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Egy lapinterjúban Domokos László Állami Számvevőszék elnöke olyan kijelentéseket tett,
mely szerint az egészségügyet, pénzügyi szempontból botrány és anarchia jellemzi. Az ÁSZ
elnöke szerint ,,rendszerszintű", hogy az összességében több millió embert ellátó
szakrendelők vezetői nem tartják be a legalapvetőbb gazdálkodási szabályokat sem.

Az is tudott, hogy az ÁSZ vizsgálatban szereplő egészségügyi intézmények kórházak hat éve
állami tulajdonban vannak. Minden jog és hatáskör: fenntartás, bezárás, átalakítás, beruházás,
vezetői kinevezés, felmentés, finanszírozás szabályozása, ellenőrzés, szankcionálás - mind
mind kormányzati hatáskörben.

Volt-e tudomása miniszter úrnak arról, hogy olyen visszaélések történtek az egészségügyben,
amiről Domokos László beszélt?

Várom mielőbbi megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018. augusztus 13.
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